
 

                 
 
 
 
 
Vught, 29-1-2020 
 
Geacht college, 
 
In de gemeenteraad van Venlo heeft de lokale GroenLinksfractie de volgende vragen gesteld: 

 

 
Geacht college, 
  
Onze fractie heeft kennis genomen van het feit dat er op 19 november zeker, en waarschijnlijk 
ook op 10 december j.l. transporten per spoor via Mönchen-Gladbach door Venlo hebben plaats 
gevonden met radioactief afval. Voor zover bekend is dit niet eerder gebeurd.  
Dit radioactief afval UF6 (Uraniumhexafluoride) is een afvalproduct wat vrijkomt bij het verrijken 
van Uranium bij Urenco in o.a. Almelo en het Duitse Gronau, en daarna dus als kernafval in 
Rusland belandt. Waarschijnlijk wordt dit afval via de haven in Amsterdam naar Rusland 
verscheept omdat transport door Duitsland op veel weerstand stuit middels spoor en 
wegblokkades en dus veel vertraging op levert.  
Het is ons bekend dat de gemeente maar een uiterst geringe bevoegdheid heeft over het al dan 
niet toestaan van transporten per spoor door Venlo maar onze fractie heeft toch de volgende 
vragen aan het college:  
1. Hoe vaak hebben er de afgelopen jaren transporten met radio-actief afval door de gemeente 
Venlo plaats gevonden?  

2. Wanneer en op welke wijze is de gemeente Venlo hierover geïnformeerd?  

3. Gaan er in de toekomst nog vaker transporten met radio-actief afval door Venlo plaats 
vinden?.  

4. Heeft de gemeente inzicht in de risico’s en zijn er extra maatregelen getroffen m.b.t. tot de 
veiligheid?  

5. Is het college het met GroenLinks eens dat het onwenselijk is dat gevaarlijk radio-actief afval 
over het grondgebied van de gemeente wordt vervoerd en uiteindelijk in Rusland terecht komt? 
Zo ja, welke stappen gaat het college ondernemen om dit bij ProRail en het ministerie kenbaar te 
maken? 
  

 
Omdat het afval van de gemeente Venlo naar Amsterdam getransporteerd wordt, vraagt onze 
fractie zich af of het bedoelde transport inderdaad via Vught is gegaan. 
 
Het is de fractie van PvdA-GroenLinks uiteraard ook bekend dat dit geen bevoegdheid van de 
gemeente is. Toch is dit ook bij ons aanleiding voor de volgende vragen: 
 
1. Hoe vaak hebben er de afgelopen jaren transporten met radioactief afval door de gemeente 
Vught plaats gevonden?  

 

2. Wanneer en op welke wijze is de gemeente Vught hierover geïnformeerd?  

 

3. Gaan er in de toekomst nog vaker transporten met radioactief afval door Vught plaats vinden? 



 

4. Heeft de gemeente inzicht in de risico’s en zijn er extra maatregelen getroffen m.b.t. tot de 
veiligheid?  

 

5. Is er contact dan wel overleg met de Veiligheidsregio hierover? 

 

6. Is er bij de Veiligheidsregio voldoende expertise om bij mogelijke  incidenten effectief op te 
treden? 

 

7. Is het college het met PvdA-GroenLinks eens dat het onwenselijk is dat gevaarlijk radioactief 
afval over het grondgebied van de gemeente wordt vervoerd en uiteindelijk in Rusland terecht 
komt?  
 
Zo ja, welke stappen gaat het college ondernemen om dit bij ProRail en het ministerie kenbaar te 
maken?  
 
Graag zien we uw antwoorden tegemoet en danken bij voorbaat! 
 
Namens de fractie, 
 
PvdA-GroenLinks 
 
A. van der Vossen 

 

 


